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لزوم حمایت دولت در توسعه انرژیهای پاک و تجدیدپذیر

در نشست بررسی استراتژی استفاده از زیرساختهای انرژی برق در زمینه تولید انرژیهای تجدیدپذیر که با حضور

رئیس کمیسیون صنایع و انرژی اتاق بازرگانی تبریز و رئیس گروه سرمایهگذاری سازمان مدیریت و برنامهریزی استان

آذربایجانشرقی در اتاق تبریز برگزار شد، بر لزوم حمایت دولت در توسعه انرژیهای پاک و تجدیدپذیر تاکید شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، یونس اکبرپور پایدار؛ رئیس کمیسیون صنایع و انرژی اتاق بازرگانی تبریز گفت: با وجود تمام شرایط و موانع سرمایه گذاری در زمینه

احداث نیروگاه خورشیدی، شرکت برق منطقه ای استان آذربایجان شرقی باید تمام زیرساخت ها و عدم امکان و امکان اتصال به شبکه را به کلیه صنایع سرمایه گذار اطلاع رسانی

کند و در صدد رفع موانع باشد.

وی ادامه داد: این شرکت موظف است، در زمینه تقویت زیرساخت ها کنار ما باشد و با حضور مسئولین دولتی و کارشناسان اداره برق، به امکان سنجی و رفع کمبودها بپردازیم. در

این زمینه نیاز به افزایش تعداد پست اتصال به شبکه، یکی از چالش های زیرساختی برای احداث نیروگاه است.

وحید مهین؛ مشاورکارگروه انرژی کمیسیون صنایع و انرژی اتاق تبریز گفت: از سال 1402 اطلاع رسانی های لازم از سوی کمیته انرژی کمیسیون صنایع صورت گرفته و لزوم

سرمایه گذاری در حوزه انرژی پاک مطرح شده است، اما با وجود مشخص بودن هدف و ارجاع این موضوع به سازمان ها و ارگان های ذینفع، تاکنون اقدامی از سوی این مجموعه

ها در راستای رفع موانع سرمایه گذاری صورت نگرفته است.

وحید کوچه مشکی؛ رئیس کارگروه انرژی کمیسیون صنایع و انرژی اتاق تبریز، بر لزوم تشکیل میز واحد با حضور کمیسیون صنایع و انرژی اتاق تبریز، نمایندگان شرکت برق منطقه

ای استان و استانداری آذربایجان شرقی، جهت طرح مسائل و مشکلات سرمایه گذاری در حوزه انرژی پاک تاکید کرد.

وی یکی از مباحث مهم در این زمینه را تضمین قرارداد فی مابین بانک های دولتی و سرمایه گذار دانست و افزود: بهتر است دولت برای سهولت دریافت منابع مالی، ضمانت این

قرارداد را برعهده بگیرد.

عباس بشیری؛ رئیس گروه سرمایه گذاری سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان آذربایجان شرقی نیز در این نشست گفت: تمام مشکلات ناشی از توزیع، انتقال و اتصال به شبکه

برق باید آسیب و تقسیم بندی شوند و سپس با اولویت بندی پروژه های کوتاه مدت و بلند مدت، باید تمام مشکلات مطرح شده را به نمایندگان مجلس استان ارجاع دهیم تا به

آن ها رسیدگی شود.
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